



INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS
ASSOCIATION INTERNATIONALE DES JEUNES AVOCATS

www.aija.org

Lost in Privacy? – How to tackle transatlantic data protection challenges

Lost in Privacy? – Comment traiter les défis transatlantiques de protection des données

2-3 February 2017
2-3 février 2017

New York

UNITED STATES

With the collaboration of:



With the support of / Avec le soutien de :





AIJA IS THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION DEVOTED TO LAWYERS AND IN-HOUSE COUNSEL AGED 45 AND UNDER. AIJA, THROUGH A WIDE RANGE OF MEETINGS, SEMINARS, LAW COURSES AND ADVOCACY, PROMOTES PROFESSIONAL COOPERATION AND FRIENDSHIP AMONG YOUNG, CAREER-BUILDING LEGAL PROFESSIONALS AROUND THE WORLD.

INTRIGUED BY ISSUES ON THE CUTTING EDGE OF INTERNATIONAL LAW? INTERESTED IN BUILDING AN INTERNATIONAL PRACTICE? EAGER NOT ONLY TO BECOME PART OF A NETWORK OF THOUSANDS OF CAREER-BUILDING LAWYERS AND IN-HOUSE COUNSEL FROM ALL OVER THE WORLD, BUT ALSO, WITH A LITTLE EFFORT, TO BECOME THEIR FRIENDS? KEEN TO GO TO SEMINARS RUN BY ENTHUSIASTIC PROFESSIONALS WHO WILL SHARE THEIR IDEAS AND INVOLVE YOU IN DISCUSSIONS ON THE LATEST DEVELOPMENTS IN LAW AND BUSINESS? THEN AIJA IS YOUR ASSOCIATION.

AIJA GIVES LEGAL PROFESSIONALS AN EXCELLENT OPPORTUNITY TO CONTRIBUTE TO IMPORTANT TOPICS CONCERNING THE PROFESSION IN AN INTERNATIONAL ENVIRONMENT. WITHIN AIJA, LAWYERS AND IN-HOUSE COUNSEL CAN SHARE VIEWS AND EXPERIENCES WITH OTHER COLLEAGUES FROM AROUND THE WORLD AND ENHANCE THEIR PROFESSIONAL SKILLS. WE FOCUS NOT ONLY ON LEGAL SKILLS, BUT EQUALLY IMPORTANTLY ON CONTRIBUTING TO THE BROADER PROFESSIONAL DEVELOPMENT OF OUR MEMBERS, WHICH IS OF PARAMOUNT IMPORTANCE TO THE 21ST CENTURY LAWYER AND INCLUDES NEGOTIATION AND MANAGEMENT SKILLS AND THE ABILITY TO WORK IN A MULTI-CULTURAL ENVIRONMENT. BY JOINING AIJA YOU WILL BENEFIT FROM THE INPUT OF, AND DISCUSSIONS WITH, COLLEAGUES ON AN EQUAL FOOTING. WE DO NOT "LECTURE" – WE "SHARE, LEARN AND BENEFIT".

DEFENDING THOSE PRINCIPLES, WHICH ARE AN INTEGRAL PART OF THE LEGAL PROFESSION WORLDWIDE, AIJA IS ALSO COMMITTED TO THE DEFENCE OF HUMAN RIGHTS AND THE SOCIAL RESPONSIBILITY OF LEGAL PROFESSIONALS.

Attending this event will grant you CLE/CPD credits in most jurisdictions.

Introduction

Data Protection has been a buzzword in the EU for some time. However, for many non-EU companies, EU data protection law has mostly been 'background noise' with little practical relevance or consequence.

In 2018, however, the buzz will turn to a 'sting' when the new EU General Data Protection Regulation ("GDPR") comes into force. Not only will the GDPR provide a unified legal framework, replacing the current patchwork of rules in the EU, it will also introduce fines that actually hurt.

As a result, companies from all over the world – among other things – should review their compliance policies and business practices relating to the use and transfer of personal data, as well as perform a new risk assessment regarding the potential resulting liability.

For US companies in particular, this situation could prove to be a challenge. Confronted with the previous invalidation of the EU-US Safe Harbor Agreement, and coupled with the Privacy Shield – which still needs to prove itself – US companies face testing times in terms of data protection and personal data transfers.

This one-day seminar will provide lawyers and in-house counsel from Europe, the USA and elsewhere in the world with an overview of these new rules that businesses will soon face and will offer best practices and possible solutions.

This AIJA seminar is the product of collaboration with the Center on Law and Information Policy at Fordham Law School ("Fordham CLIP"). Fordham CLIP was founded by Fordham Law School in 2005 in response to the regulatory challenges underlying the field of information technology given that the law and policy often trail technological advances. Fordham CLIP is now that 'cutting edge' of scholarship and legal education in the emerging field of information law. Fordham CLIP supports and conducts research, organizes workshops and conferences, and hosts and facilitates high-level public discourse on topics such as: data privacy and security, peer-to-peer technologies, intellectual property protection of information assets, and the liability of Internet intermediaries.

As well as being one of the biggest markets, New York is home to many of the leading companies and has one of the biggest legal communities in the world. It is also quickly becoming the new place to be for tech companies, competing with Silicon Valley, and with its location represents a natural crossroad for business between Europe and the USA. Local attendees will have access to knowledge of experts coming from 11 jurisdictions and the opportunity to take advantage of several networking opportunities to create a truly global network of privacy/data protection experts.



Introduction

La protection des données est une expression à la mode dans l'UE depuis un certain temps. Toutefois, pour bon nombre de sociétés non européennes, la législation communautaire en matière de protection des données est pour l'essentiel un bruit de fond qui n'a que peu de pertinence ou de conséquence pratique.

En 2018, cependant, le bourdonnement deviendra un coup dur lors de l'entrée en vigueur du nouveau Règlement général sur la protection des données. Non seulement le GDPR fournira-t-il un cadre juridique unifié, en remplaçant le patchwork actuel des règles dans l'UE, mais il introduira également des amendes qui font mal. En conséquence, les entreprises du monde entier devront revoir leurs politiques de conformité et les pratiques commerciales relatives à l'utilisation et au transfert de données personnelles. Elles devront aussi effectuer une nouvelle évaluation des risques concernant la responsabilité potentielle en résultant.

Pour les entreprises américaines en particulier, cela peut s'avérer un challenge. Confrontées à l'invalidation récente du Safe Harbor UE-États-Unis et à l'introduction du *Privacy Shield*, qui doit encore faire ses preuves, les entreprises américaines font face à une période «test» en termes de protection des données et de transfert de données personnelles.

Ce séminaire d'une journée fournira aux avocats et juristes d'Europe, des États-Unis et d'ailleurs dans le monde un aperçu de ces nouvelles règles auxquelles font face les entreprises. Les experts discuteront des meilleures pratiques et des solutions possibles.

Ce séminaire AIJA est le fruit d'une collaboration avec le Centre de droit et de politique de l'information de la Fordham Law School («Fordham CLIP»). Fordham CLIP a été fondé par la Fordham Law School en 2005 en réponse aux défis réglementaires qui sous-tendent le domaine des technologies de l'information où le droit et la politique suivent souvent les progrès technologiques. Fordham CLIP est maintenant à la pointe de la recherche et de l'éducation juridique dans le domaine émergent du droit de l'information. Fordham CLIP soutient et mène des recherches, organise des ateliers et des conférences et héberge et facilite des débats de haut niveau sur des sujets tels que la confidentialité des données et la sécurité, les technologies peer-to-peer, la protection de la propriété intellectuelle et la responsabilité des intermédiaires Internet.

New York est non seulement l'un des plus grands marchés, mais abrite de nombreuses entreprises de premier plan et l'une des plus grandes communautés juridiques au monde. New York est également en train de devenir rapidement le nouveau lieu d'implantation pour les entreprises de technologie, en concurrence avec la Silicon Valley et avec son emplacement représente un carrefour naturel pour les affaires entre l'Europe et les États-Unis. Les participants locaux auront accès à la connaissance d'experts provenant de 11 juridictions et la possibilité de profiter de plusieurs opportunités pour créer un véritable réseau mondial d'experts en protection de la vie privée et des données.



L'AIJA EST LA SEULE ASSOCIATION MONDIALE CONSACRÉE AUX AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES DE MOINS DE 45 ANS. EN PROPOSANT UN LARGE CHOIX DE RÉUNIONS, SÉMINAIRES, COURS DE DROIT ET DE PLAIDOIRIE, L'AIJA ENCOURAGE LA COLLABORATION ET L'AMITIÉ ENTRE LES JEUNES QUI FONT CARRIÈRE DANS LES PROFESSIONS JURIDIQUES DANS LE MONDE ENTIER.

CURIeux DES DERNIERS DÉVELOPPEMENTS DU DROIT INTERNATIONAL ? INTÉRESSÉ PAR LA CRÉATION D'UN CABINET INTERNATIONAL ? ENTHOUSIASTE À L'IDÉE DE NE PAS SEULEMENT FAIRE PARTIE D'UN RÉSEAU DE MILLIERS D'AVOCATS OU DE JURISTES DÉMARRANT LEUR CARRIÈRE DANS LE MONDE ENTIER, MAIS DE FAIRE UN PETIT EFFORT POUR DEVENIR LEUR AMI ? ATTIRÉ PAR DES SÉMINAIRES ANIMÉS PAR DES PROFESSIONNELS ENTHOUSIASTES QUI PARTAGENT LEURS IDÉES AVEC VOUS ET VOUS FONT PARTICIPER AUX DISCUSSIONS SUR LES DERNIÈRES AVANCÉES EN DROIT DES AFFAIRES ? ALORS L'AIJA EST VOTRE ASSOCIATION.

L'AIJA OFFRE AUX PROFESSIONNELS DU DROIT UNE EXCELLENTE OPPORTUNITÉ DE CONTRIBUER DANS UN ENVIRONNEMENT INTERNATIONAL AUX SUJETS IMPORTANTS QUI CONCERNENT LA PROFESSION. AU SEIN DE L'AIJA, AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES PARTAGENT LEURS AVIS ET LEURS EXPÉRIENCES AVEC D'AUTRES COLLÈGUES DU MONDE ENTIER ET AMÉLIORENT LEURS APTITUDES PROFESSIONNELLES. NOUS NE METTONS PAS SEULEMENT L'ACCENT SUR LES COMPÉTENCES LÉGALES MAIS AUSSI SUR DES ASPECTS TELS QUE LA NÉGOCIATION, LA CAPACITÉ DE GESTION ET L'APTITUDE À TRAVAILLER DANS UN ENVIRONNEMENT MULTICULTUREL, QUI SONT TOUT AUSSI IMPORTANTS POUR LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL DE NOS MEMBRES, ET QUI CONSTITUENT DES COMPÉTENCES PRIMORDIALES POUR UN AVOCAT AU 21^e SIÈCLE. EN REJOIGNANT L'AIJA, VOUS BÉNÉFICIEZ DES IDÉES DE VOS COLLÈGUES ET DE DISCUSSIONS AVEC EUX SUR UN PIED D'ÉGALITÉ. NOUS NE « DONNONS PAS DE LEÇONS » — NOUS « PARTAGEONS, NOUS APPRENNONS ET NOUS EN TIRONS BÉNÉFICE ».

TOUT EN DÉFENDANT LES PRINCIPES QUI FONT PARTIE INTÉGRANTE DES PROFESSIONS JURIDIQUES PARTOUT LE MONDE, L'AIJA EST AUSSI UN ARDENT DÉFENSEUR DES DROITS DE L'HOMME ET DE LA RESPONSABILITÉ SOCIALE DES PROFESSIONS JURIDIQUES.

En participant à cet événement, vous bénéficierez de crédits CLE/CPD dans la plupart des juridictions.

Program

Thursday 2 February 2017

- 17.00 Registration at the Court, a St. Giles Hotel
18.30 Welcome cocktail at Arnold & Porter Kaye Scholer LLP,
250 West 55th Street
New York, NY 10019-9710

Friday 3 February 2017

- 8.00 Registration at the New York City Bar Association
- 9.00 **Opening Remarks**
David Frølich, AIJA President, Denmark
- 9.10 **KEY-NOTE SPEECH**
Key-note Speaker:
Ira Rubinstein, Senior Fellow at the Information Law Institute, New York University Law School, New York, USA
- 9.40 **The General Data Protection Regulation and its Impact in the USA and in the Rest of the World (Territorial scope, One stop shop, Role of controllers/processors, Effect on cloud service providers, Rights of data subjects)**
Moderator:
N. Cameron Russell, Adjunct Professor at Law, Executive Director, Fordham Center on Law and Information Policy, New York, USA
Speakers:
Daniel Avila Failla, Partner, Dannemann Siemsen Advogados, São Paulo, Brazil
Tanja Jaatinen, Senior Specialist, Ministry of Justice, Helsinki, Finland
Federica De Santis, International Associate, Goodwin Procter LLP, Boston, USA
- 11.00 Coffee Break
- 11.30 **Privacy Shield Framework: Legal Challenges for Business in The USA**
Moderator:
Laura Liguori, Partner, Portolano Cavallo Studio Legale, Rome, Italy
Speakers:
Krysten Jenci, Director, Office of Digital Services Industries, International Trade Administration, U.S. Department of Commerce, Washington DC, USA
Randi W. Singer, Partner, Weil, Gotshal & Manges LLP, New York, USA
- 12.30 Networking lunch
- 14.00 **The General Data Protection Regulation: The New Compliance tools (Accountability, Privacy by design and by default, Record of processing activities, PIA, DPO)**
Moderator:
Silvia Van Schaik, Senior Associate, Bureau Brandeis, Amsterdam, The Netherlands
Speakers:
Mark Oliver Kühn, Partner, Rittershaus Rechtsanwälte, Frankfurt, Germany [TBC]
David Salgado Areias, Partner, Areias Advogados – Chaves, Lisboa, Portugal
- 15.00 **Post Safe Harbor: Solutions for International Data Transfers (corporate binding rules, contractual clauses, codes of conduct, certification, exemptions)**
Moderator:
Christine Borfiga, Partner, Astine, Paris, France
Speakers:
James J. Pastore, Jr., Partner, Debevoise & Plimpton LLP, New York, USA
Johannes Struck, Partner, Brödermann Jahn Rechtsanwaltsgesellschaft mbH, Hamburg, Germany
- 15.45 **Interview: What are the Impacts of Brexit on International Data Protection?**
Questions by:
Yan Pecoraro, Partner, Portolano Cavallo Studio Legale, Milan-New York, Italy-USA
Answers by:
Richard Dickinson, Partner, Arnold & Porter Kaye Scholer LLP, London, United Kingdom
- 16.15 Coffee Break
- 16.45 **How to Handle Transnational Data Breaches**
Moderator:
Richard Dickinson, Partner, Arnold & Porter Kaye Scholer LLP, London, United Kingdom
Speakers:
Monika Jedrzejowska, Counsel (for Privacy), Hearst, New York, USA
Árpád Geréd, Partner, Maybach Görg Lenneis & Partner Rechtsanwälte, Austria
- 17.30 **Closing remarks**
Yan Pecoraro, Partner, Portolano Cavallo Studio Legale, Milan-New York, Italy-USA
- 20.00 Optional dinner



Programme

Jeudi 2 février 2017

- 17h00 Inscription à The Court, un hôtel de la chaîne St. Giles
18h30 Cocktail de bienvenue à Arnold & Porter Kaye Scholer LLP,
250 West 55th Street
New York, NY 10019-9710

Vendredi 3 février 2017

- 8h00 Inscription à la New York City Bar Association
9h00 **Introduction**
David Frølich, président de l'AIJA, Danemark
9h10 **DISCOURS**
Orateur principal :
Ira Rubinstein, Senior Fellow à l'Information Law Institute, New York University Law School, New York, États-Unis
9h40 **La Réglement Générale de Protection des Données et ses effets aux États-Unis et dans le reste du monde (portée territoriale, guichet unique, rôle des contrôleurs/processeurs, effet sur les fournisseurs de service cloud, droits des personnes concernées)**
Modérateur :
N. Cameron Russell, professeur auxiliaire de droit, directeur exécutif, Fordham Center on Law and Information Policy, New York, États-Unis
Orateurs :
Daniel Avila Failla, associé, Dannemann Siemsen Advogados, Brésil
Tanja Jaatinen, spécialiste en chef, ministère de la Justice, Helsinki, Finlande
Federica De Santis, International Associate, Goodwin Procter LLP, Boston, USA
11h00 Pause-café
11h30 **Privacy Shield : défis juridiques pour les entreprises aux États-Unis**
Modérateur :
Laura Liguori, associée, Portolano Cavallo Studio Legale, Rome, Italie
Orateurs :
Krysten Jenci, directrice, Office of Digital Services Industries, International Trade Administration, U.S. Department of Commerce, Washington DC, États-Unis
Randi W. Singer, associée, Weil, Gotshal & Manges LLP, New York, États-Unis
12h30 Déjeuner de networking

- 14h00 **Le Règlement Générale de Protection des Données : les nouveaux outils de conformité (responsabilité, protection des données à la conception et par défaut, Registre des traitements, EIVP, DPO)**
Modérateur :
Silvia Van Schaik, Senior Associate, Bureau Brandeis, Amsterdam, Pays-Bas
Orateurs :
Mark Oliver Kühn, associé, Rittershaus Rechtsanwälte, Frankfurt, Allemagne [à confirmer]
David Salgado Areias, Partner, Areias Advogados – Chaves, Lisboa, Portugal
15h00 **L'après-Safe Harbor : solutions pour les transferts internationaux de données (règles d'entreprise contraignantes, clauses contractuelles types, codes de conduite, certifications, dérogations)**
Modérateur :
Christine Borfiga, associée, Astine, Paris, France
Orateurs :
James J. Pastore, Jr., associé, Debevoise & Plimpton LLP, New York, États-Unis
Johannes Struck, Brödermann Jahn Rechtsanwaltsgesellschaft mbH, Hamburg, Allemagne
15h45 **Interview : quels sont les impacts du BREXIT sur la protection internationale des données ?**
Questions par :
Yan Pecoraro, associé, Portolano Cavallo Studio Legale, Milan-New York, Italie-États-Unis
Réponses par :
Richard Dickinson, associé, Arnold & Porter Kaye Scholer LLP, Londres, Royaume-Uni
16h15 Pause-café
16h45 **Comment gérer les violations transnationales de la protection des données ?**
Modérateur :
Richard Dickinson, associé, Arnold & Porter Kaye Scholer LLP, Londres, Royaume-Uni
Orateurs :
Monika Jedrzejowska, Counsel (for Privacy), Hearst, New York, États-Unis
Árpád Geréd, associé, Maybach Görg Lenneis & Partner Rechtsanwälte, Autriche
17h30 **Mot de la fin**
Yan Pecoraro, associé, Portolano Cavallo Studio Legale, Milan-New York, Italie-États-Unis
20h00 Dîner facultatif





Practical information

Seminar Venue

New York City Bar Association

42 West 44th Street (between 5th & 6th Avenues) New York, New York 10036
Ph: 212-382-6600

Online Registration

To register, please visit the AIJA webpage of the event:
<http://www.ajja.org/events/lost-in-privacy-how-to-tackle-transatlantic-data-protection-challenges/>

Registration Fees

+ VAT if applicable	≤ 17.01.2017	> 17.01.2017
AIJA Member < 35	\$ 285	\$ 360
AIJA Member ≥ 35	\$ 330	\$ 405
Non AIJA Member < 35	\$ 385	\$ 460
Non AIJA Member ≥ 35	\$ 435	\$ 510
Speaker	\$ 285	\$ 360
In-house Counsel	\$ 285	\$ 360
Accompanying person	\$ 100	\$ 100

The registration fee includes attendance at the seminar, documentation, coffee breaks, lunch on Friday and the Thursday welcome reception.
The accompanying persons' fee includes the welcome reception on Thursday.
Registration is considered binding immediately, but participation in the event is possible only after full payment of the registration fee.

AIJA will be pleased to provide a certificate of attendance which, subject to the exact CLE/CPD requirements, may be used to obtain the continuing legal education credits in various jurisdictions.

Accommodation

Not included in the registration fee and is at the participant's expense.
We recommend the following hotel(s):

The Court St Giles

Address : 130 E 39th St, New York, NY 10016, États-Unis
Phone : +1 212-685-1100

Deluxe Room: \$140.05 (inclusive of taxes) per night per room.
The delegates can do the reservations office (ReserveFax@stgilesnewyork.com) at the special contracted rate from now till **January 8 2017**, after that all remaining rooms will be released and rate and availability will be based upon time of booking.

Language

The seminar will be held in English.

Dress code

Business - Attire (welcome reception and working sessions) and business casual (optional Friday evening program).

AIJA offers scholarships to lawyers with limited financial possibilities. Please visit www.ajja.org to find out more. Apply online and join this event!



Informations pratiques

Lieu du séminaire

New York City Bar Association

42 West 44th Street (between 5th & 6th Avenues) New York, New York 10036
Ph: 212-382-6600

Enregistrement en ligne

Pour s'inscrire, veuillez vous rendre sur le site de l'AIJA dédié à l'évènement :
<http://www.aija.org/events/lost-in-privacy-how-to-tackle-transatlantic-data-protection-challenges/>

Frais d'enregistrement

+ TVA si applicable	≤ 17.01.2017	> 17.01.2017
Membre AIJA < 35	285 \$	360 \$
Membre AIJA ≥ 35	330 \$	405 \$
Non-membre AIJA < 35	385 \$	460 \$
Non-membre AIJA ≥ 35	435 \$	510 \$
Intervenant	285 \$	360 \$
Juriste d'entreprise	285 \$	360 \$
Accompagnant	100 \$	100 \$

Les frais d'inscription comprennent la participation au séminaire, la documentation, les pauses-café, les déjeuners du vendredi et le cocktail de bienvenue du jeudi.

Les frais d'inscription de l'accompagnant comprennent le cocktail de bienvenue du jeudi.

Votre inscription est enregistrée immédiatement, mais votre participation à l'évènement ne sera effective qu'une fois la totalité des frais d'inscription acquittée.

L'AIJA se fera un plaisir de vous fournir un certificat de participation, qui, en fonction des conditions exactes des CLE/CPD, pourra être utilisé comme document officiel pour obtenir des crédits de formation continue dans diverses juridictions.

Hébergement

L'hébergement n'est pas compris dans les frais d'inscription et est à la charge des participants. Nous recommandons l'hôtel suivant :

The Court St Giles

Adresse : 130 E 39th St, New York, NY 10016, États-Unis
Téléphone : +1 212-685-1100

Chambre Deluxe : 140,05 \$ (TVA incluse) par chambre et par nuit.
Les membres peuvent contacter le bureau des réservations (ReserveFax@stgilesnewyork.com) et bénéficier dès maintenant du tarif spécial négocié jusqu'au **8 janvier 2017**. Passé cette date, toutes les chambres restantes seront libérées et les tarifs et disponibilités seront fonction de la date de réservation.

Langue

Le séminaire se tiendra en anglais.

Tenue vestimentaire

Tenue professionnelle (cocktail de bienvenue et sessions de travail) et tenue décontractée (programme optionnel du vendredi soir).

L'AIJA offre des bourses d'études pour les avocats dont les moyens financiers sont limités. Plus d'informations disponibles sur www.aija.org. Inscrivez-vous et rejoignez-nous!

Organizing Committee / Comité d'organisation

David AREIAS

Areias Advogados, Lisbon, Portugal
david.areias@areiasadvogados.com

Daniel AVILA FAILLA

Dannemann Siemsen Bigler & Ipanema Moreira,
Sau Paola, Brazil
dfaila@dannemann.com.br

Christine BORFIGA

Astine Avocats, Paris, France
cborfiga@astinelegal.com

Árpád GERÉD

Maybach Görg Lenneis Geréd Rechtsanwälte,
Vienna, Austria
a.gered@mgpl.eu

Sophie LENS

Altius, Brussels, Belgium
sophie.lens@altius.com

Jevan NEILAN

Mason Hayes & Curran, Dublin, Ireland
jneilan@MHC.ie

Yan PECORARO

Portolano Cavallo, New York, United States
ypecoraro@portolano.it

Tanja JAATINEN

Oikeusministeriö (Ministry of Justice), Helsinki,
Finland
tanja.jaatinen@om.fi

Silvia VAN SCHAİK

Bureau Brandeis, Amsterdam, Netherlands
silvia.vanschaik@bureaubrandeis.com

AIJA Commissions responsible for the scientific program / Commissions de l'AIJA en charge du programme scientifique :

Intellectual Property, Technology, Media, and Telecommunications / Propriété intellectuelle, technologie, media et télécommunications



"Young lawyers of every country stand together. They intend to defend those principles which are common and which they consider to be indivisible from the notion of justice and law."

AIJA, Declaration of Athens. Adopted, August 27, 1966.



i am aija

**INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS
ASSOCIATION INTERNATIONALE DES JEUNES AVOCATS**